

8 月份獎學金發放公告：

2024-09-24

●致中語組獎學金生(不含 2024 年秋季班新生)：

如果您 8 月份上完課程並符合獎學金規定：如：

1.8 月缺席時數 ≤ 11 小時。

2.夏季班平均成績 ≥ 80 分。

3.受獎期間為 9 個月(含)以上者必須於 8/9(五)前繳交華語文能力測驗進階級 Band B(\geq Level 3) 成績單或通過證書)。

您將於 9/10 (二) 領到獎學金。若未達成規定則停發當月獎學金。

2024-09-24

●For CLD scholarship recipients(NOT including new students of 2024 Fall course)：

If you complete the course in August and satisfy all scholarship requirements,

for example：

1.total absent hours of August shall NOT be more than 11 hours.

2.the final average grades of summer course shall be at least 80 points or more.

3.It is a MUST for those who are awarded 9 months of scholarships (or more) to submit the TOCFL grade report or certificate of Band B-Level 3 (or higher level) before 8/9(FRI) ,

you will receive the scholarship on 9/10 (TUE). Otherwise, you will lose the scholarship of that Month.

